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Zhrnutie

ZYP bol založený šikovnými mladými študentmi, ktorí si 
uvedomujú, že veci sa dajú robiť aj trvalo a udržateľne, 
keďže spôsob života aký žijeme je dlhodobo 
neudržateľný. Preto sme vymysleli produkty, ktoré bavili 
nás aj spotrebiteľa a zároveň nezaťažovali našu planétu.

Naše produkty 

● ZYP ekologické plátené tašky s vreckami sú 
vytvorené zo zvyškových materiálov s 
jedinečným výzorom, navrhnuté a vyrobené 
študentmi umeleckých škôl. Ponúkajú riešenie 
pri probléme hľadania minimalistických vecí na 
dne tašky.

●  ZYP oblečenie: vyrobené zo starého, 
použitého a vyhodeného oblečenia na nové a 
moderné kúsky, navrhnuté a vyrobené mladými 
umelcami z umeleckých škôl.

Naše ciele 

● Našim produktom pomôcť životnému 
prostrediu 

● Zúčastniť sa ako firma na rôznych 
charitatívnych činnostiach. 

● Zviditeľniť mladých talentovaných 
umelcov na Slovensku.



Oddelenie výroby
• Na oddelení výroby sa primárne zaoberáme výrobou tašiek a všetkého, čo sa týka tašiek a oblečenia. 

Komunikujeme so školou dizajnu a priamo so študentmi tejto školy. Snažíme sa hľadať ekologické 
cesty, ako sa vyhnúť plytvaniu látok, preto používame na výrobu tašiek zvyškové materiály, ktorých má 
škola dizajnu nadbytok.

• Ďalej sme zabezpečovali kovové označenia s logom ZYP, tieto prišívame na naše výrobky. Plech, z 
ktorého sú tieto označenia vyrobené, je tiež odpadom z predchádzajúcej výroby, ktorý by už nenašiel 
využitie.

• Aktuálne pracujeme na nových dizajnoch tašiek a vymýšľame súťaž, do ktorej zapojíme žiakov našej 
školy. Žiak, ktorý túto súťaž vyhrá, si bude môcť tašku navrhnúť podľa seba.

• Zároveň v priebehu dvoch týždňov spustíme predaj oblečenia, ktoré takisto budeme mať zo 
zvyškových materiálov, alebo z takzvaných "swapov" oblečenia.

• Posledné dni naplno pracujeme na dobrovoľníckom projekte v spojení so študentskou firmou CLOTHO 
a so Špeciálnou školou v Senci, ktorú sme navštívili a aj v budúcnosti sa tam určite plánujeme vrátiť. 
Deťom sme spravili pekný program, v rámci ktorého sme kreslili obrázky na tému Moja rodina a tieto 
budeme potláčať na tričká a následne predávať. Celý výťažok pôjde priamo občianskemu združeniu 
tejto školy. Takisto bude otvorený účet pre ľudí, ktorí nemajú záujem o tričká, ale chceli by touto 
cestou podporiť deti v tejto škole.





Priebežná finančná 
analýza

• Finančná analýza odzrkadľuje doterajšie 
hospodárenie
našej firmy. Celkové tržby dosiahli hodnotu 240€.
Celkové náklady dosiahli sumu 137€. Celkový čistý 
zisk
po odpočítaní 15% dane pre JA Slovensko by mal
dosiahnuť 87,55€. Indikátor ROI (return on
investment) sa pohybuje na úrovni 17,51%. Do
budúcnosti predpokladáme úspešné navýšenie
predaných kusov našich produktov nakoľko má firma
v záujme vydať novú kolekciu oblečenia. V porovnaní
s pôvodným finančným plánom sme znížili riziko
nákladov, zvýšili celkovú ziskovoť a zvýšili zisk na
dividendu. Zisk na dividendu sa zvýšil zhruba o 40%, a
to z pôvodných 0,62€ na 0,87€.



Správa 
oddelenia 
marketingu

• Úlohou marketingu našej študentskej firmy je oboznámenie publika s 
našimi produktami ale aj zviditeľnenie študentov Súkromnej školy 
umeleckého priemyslu Bohumila Baču, s ktorou sme nadviazali 
spoluprácu. 

• Primárny cieľ je propagovať produkty a zviditeľňovať študentov na 
Instagrame, na ktorom nás sleduje viac ako 160 používateľov. Informácie, 
ktoré sa týkali študentskej firmy sme posielali okrem Instagramu cez 
Edupage alebo prezenčne oznamovali na škole hláseniami a plagátmi. 

• So študentmi sme natočili videá, na ktorých bolo stručne vysvetlené, 
prečo sa rozhodli pre daný dizajn tašiek. Videá nás zviditeľnili a odlíšili od 
konkurencie, pretože každá taška má svoj jedinečný príbeh. 

• Instagram sme si nevybrali len kvôli jednoduchému a prehľadnému 
používaniu. Vybrali sme si ho aj kvôli tomu, že škola s ktorou sme 
nadviazali spoluprácu je veľmi aktívna na Instagrame. To nám veľmi 
pomohlo. Prezdielali nám naše príspevky aj na ich stránke, čo nám 
výrazne ovplyvnilo rast sledujúcich. Študenti Súkromnej školy 
umeleckého priemyslu Bohumila Baču si nás tak vedeli ľahko dohľadať a 
svoje spolužiačky online podporovať pomocou komentároV alebo likeov 
pod príspevkami.



Riadenie firmy
• ZYP š.f. má 20 zamestnancov. Prezident Matúš Vajdička, 

viceprezident financií Daniel Kubica, viceprezident 
ľudských zdrojov Eduard Mrázek, viceprezidentka 
marketingu Soňa Martincová a viceprezidentka výroby 
Sára Kujovičová. Ich tímy tvoria ľudia, ktorí sú radi, keď 
veci fungujú a firma sa hýbe dopredu. Okrem toho, že 
sme za čas, čo už fungujeme, nabrali nové poznatky a 
vytvorili si príjemné priateľstvá, si držíme príjemnú a 
prirodzenú atmosféru. Boli sme schopní prísť s unikátnymi 
riešeniami problémov a spôsobmi ako napredovať. Ako 
napríklad nápad prilákať ľudí, aby vyplnili náš prieskumný 
formulár, sladkou odmenou. Výzvy, ktorým sme čelili sme 
vždy zvládli, a dokonca sme sa zapojili do niekoľkých 
dobrovoľníckych aktivít. Pomáhali sme deťom so 
špeciálnymi potrebami v škole a zbierali sme oblečenie 
pre charitu. Na tieto aktivity sme dokonca boli ochotní 
spojiť sily s našou konkurenciou, a spraviť spolu dobrý 
skutok. Naučili sme sa veľa nových zručností a 
schopností, či už cez naše hodiny, webináre, prednášky, 
alebo jeden od druhého. Naša cesta však ešte nie je na 
konci, a stále máme ešte pred sebou nové výzvy a 
odmeny za ich zvládnutie. Sme odhodlaní zvládnuť všetky 
výzvy čo pred nami ležia a naučiť sa ešte viacej.



Naše spolupráce
Súkromná škola umeleckého priemyslu Bohumila Baču

• Žiaci 4. ročníka tejto školy nám navrhli a vyrobili tašky s vreckami 
výmenou za propagáciu na našich sociálnych sieťach našimi 
reklamami formou dokumentu, kde sa divák môže viacej dozvedieť o 
návrhárovi tašky. 

• Momentálne spolupracujeme so žiakmi 3. ročníka tejto školy, ktorí 
nám vytvárajú eko oblečenie tiež výmenou za propagáciu. Taktiež 
majú finančnú odmenu zo zisku predaja, ktorá sa líši od typu 
produktu.  

PANOCTOPUS PRODUCTION-Ottakar Chlpík 

• Ottakar Chlpík je 16 ročný študent Školy umeleckého priemyslu 
Jozefa Vydru v obore kinematografie a zaoberá sa natáčaním filmov 
alebo rôznych videí.  

• Ottakar nám natočil pár reklám na tašky s vreckami v ktorých mohol 
ukázať svoj filmársky talent a zviditeľniť sa tak na našom Instagrame.

• Taktiež nám veľmi pomohol zviditeľniť umelcov zo Súkromnej školy 
umeleckého priemyslu Bohumila Baču a jeho videá majú dokopy cez 
10 000 pozretí. 

Ingrid Smutná 

• Ingrid je talentované 16 ročné dievča, ktoré nám vyrobilo a navrhlo pár 
skvelých plátených tašiek s vreckami v druhej kolekcii. 



Naše dobrovoľníctva Zbieranie oblečenia pre ľudí, ktorí si to 
nemôžu dovoliť- ďakujeme.sk

•   Na našej škole sme zorganizovali počas 2 
týždňov zbierku funkčného, pekného a 
čistého oblečenia, ktoré sme následne 
odniesli do skladov ďakujeme.sk. Pomohli sme 
tak ľudom, ktorí si nemôžu dovoliť kúpiť 
oblečenie. 

Charitatívna pomoc pre Špeciálnu základnú 
školu v Senci 

•  Na spomínanú školu sme prišli urobiť 
spoločne so študentskou firmou Clotho 
program a rôzne súťaže pre deti. V rámci 
programu mali deti nakresliť na papier 
obrázky s témou “Moja rodina“. Nakreslené 
motívy sa budú potláčať na oblečenie s tým, 
že celý zisk pôjde na Občianske združenie 
tejto školy. Potlač na oblečenie riešime cez  
Súkromnú školu umeleckého priemyslu 
Bohumila Baču.



Budúcnosť

• Po rýchlom vypredaní našich tašiek sme sa rozhodli ponoriť ešte väčším nasadením do 
oblečenia, ktoré sme plánovali na začiatku podnikania. Pripravujeme predaj na ďalších sieťach 
ako napríklad Vinted, s novými nápadmi na propagáciu mladých umelcov. Stále ideme 
ekologickým smerom. Zúčastnili sme sa swapu na Súkromnej škole Bohumila Baču, kde sme 
vyzbierali veľký počet oblečenia, ktoré je aktuálne v procese prerábania na nové a modernejšie 
kúsky.

• Charitatívna činnosť pre Špeciálnu školu v Senci bude pokračovať aj po likvidácii študentskej 
firmy s vybratými žiakmi a s novými návrhmi na oblečenie.


